
 
 
 

 

 
 

 
Zápis z XIII. zasedání Rady a Výboru KS JMK 

konaného dne 3. 10. 2020 od 10,00 hodin ve výstavním areálu ZO 
ČSCH Vyškov 

 
Přítomní:  
Výbor KS JMK: předseda – Ing. R. Novotný, jednatelka – Ing. D. Malá, předsedové sekcí: A. 
Polášková, J. Procházka, J. Albrecht, J. Hon, D. Sem  
Omluveni: L. Reidlinger -man.log., I. Drobiličová – ekonomka KS JMK 
 
Kontrolní komise:  
J. Bayer, V. Vytrhlík, Ing. J. Bareš 
 
Rada KS JMK:  
OO Blansko: J. Procházka, J. Bareš 
OO Brno: R. Valeš, Ing. D. Malá 
OO Břeclav: V. Vytrhlík, D. Sem 
OO Hodonín: J. Bayer, P. Kmenta 
OO Vyškov: Ing. J. Albrecht, J. Hon 
OO Znojmo: Ing. R. Novotný, A. Stehlík 
 
Předsedové krajských a okresních odborných sekcí:  
- Drůbež: A. Polášková, P. Tržil 
- Holubi: J. Ludvík, Ing. J. Albrecht 
- Králíci: J. Procházka  
- Exoti: Z. Lejsek, J. Hon 
- MCH: omluveni, nepřítomni 
- Králičí hop – D. Baštová, K. Baštová 
Další přítomni: F. Vlček, R. Jirásek 
                          
Program:  
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
3. Jihomoravské dožínky 2020 v Hodoníně – zhodnocení akce (J. Bayer a předsedové sekcí, I. 
Drobiličová) 
4. Prezentace KS JMK na akcích Den náborů Kraví Hora, Brno 5. 9. 2020 a Kroužkobraní 6. 
9. 2020 -  králičí hop, zhodnocení akcí (Ing. R. Novotný)  
5. CV mladých králíků a mladé drůbeže Přerov 2020 (Ing. R. Novotný) 
6. Pokladní zpráva – aktuální stav (I. Drobiličová) 
7. Příprava dotačních titulů na rok 2021 (Ing. R. Novotný) 
8. Dotace okresům na rok 2020 (Ing. D. Malá) 
9. Informace o CV Chovatel 2020 (Ing. R. Novotný) 



10. Hlasování členů Rady KS JMK o pořádání či nepořádní výstavy MORAVIA Brno 2020 
(Ing. J. Albrecht) 
11. Propozice výstavy MORAVIA Brno 2020, včetně expozice okrasného a exotic.ptactva 
(Ing. D. Malá, J. Hon) 
12. Různé, vč. připomenutí přihlášek na pořádání dalšího ročníku JUVENES MORAVIA 
2021 
13. Diskuse a závěr 
14. Oběd 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání – zasedání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing.  
R. Novotný. Ing. J. Albrecht požádal o doplnění programu o bod „Hlasování členů Rady KS 
JMK o pořádání či nepořádní výstavy MORAVIA Brno 2020“ z důvodu nastalé koronavirové 
situace. Bylo hlasováno o doplněném programu o tento bod. 
Návrh na usnesení: Rada schvaluje program XIII. zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro 12          Proti 0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu – zapisovatelkou byla Radou schválena 
Ing. D. Malá (hlasování Pro 12). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a 
Ing. Josef Albrecht (hlasování Pro 12). Usnesení bylo schváleno. 
 
3. Jihomoravské dožínky 2020 v Hodoníně – zhodnocení akce (J. Bayer a předsedové 
sekcí, I. Drobiličová) 
Předseda KS JMK Ing. R. Novotný poděkoval všem zúčastněným. Z důvodu nepřítomnosti 
ekonomky KS JMK nebylo možné informovat o finanční stránce akce, nutno dořešit následně, 
dále zhodnotil kladný průběh akce, dobrý ohlas ze strany nejvyšších představitelů města 
Hodonína i Jihomoravského kraje. 
Hodnocení dožínek: ze strany OO Hodonín zhodnotil J. Bayer, současně zhodnotil za 
králíkáře OO Hodonín, expozici holubů zhodnotil J. Ludvík, hodnotil kladně umístění 
expozice holubů a dobrý ohlas návštěvníků, drůbež – expozici kladně hodnotila A. Polášková, 
nově vystavení také exoti, voliéru zajistil R. Bartošík, králičí hop – D. Baštová, hodnotila 
výborně připravené zázemí a příjemná atmosféra na výstavě.    
D. Malá informovala o pochvalné hodnocení akce ze strany JMK. Poděkování patří i L. 
Reidlingerovi za technickou připravenost akce (bannery, stol.sety…) Poděkování i za zajištění 
občerstvení I. Drobiličové. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o realizaci Jihomoravských dožínek 2020 
v Hodoníně s tím, že je nutno dokončit finanční vypořádání akce na následujícím zasedání 
Rady KS JMK. 
Hlasováni: Pro: 12            Proti: 0          Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
4. Prezentace KS JMK na akcích Den náborů Kraví Hora, Brno 5. 9. 2020 a 
Kroužkobraní 6. 9. 2020 – králičí hop (Ing. R. Novotný)  
Uvedl Ing. R. Novotný, jednalo se o prezentace králičího hopu v Brně. Přestože bylo třeba se 
těchto akcí zúčastnit, samotná organizace byla opět pouze na předsedovi a na jednatelce KS 
JMK.  
Den náborů Kraví Hora – účast D. Baštová + 2 holky „hopařky“, R. Novotný a D. Malá. Akce 
za dobrého počasí s velkou účastí návštěvníků. Velký ohlas, v průběhu jednáno s představiteli 
statutárního města Brna.  



Druhá akce Kroužkobraní 2020 -  v Brně, Avion shoping parku – za KS JMK účast Ing. R. 
Novotný a, M. Judas s dcerou, deštivé počasí, byla i předváděčka na tribuně.   
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o realizaci propagačních akcí v králičím hopu 
v Brně. V roce 2021 bude tyto akce organizovat OO Brno s nově založenou sekcí králičího 
hopu. 
Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo schváleno. 
 
5. CV mladých králíků a mladé drůbeže Přerov 2020  
Bod uvedl Ing. R. Novotný, akce ovlivněna nižší návštěvností z důvodu koronavirové 
pandemie, při akci velmi dobře spolupracovala ÚKPMCH s ukázkou zvířat, Přerov využívá 
velkého prostoru a doprovodných akcí pro děti a dospělé.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o CV MK a MD 2020 v Přerově. 
Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo schváleno. 
 
6. Pokladní zpráva – aktuální stav  
- z důvodu nepřítomnosti ekonomky KS JMK I. Drobiličové bylo přeloženo na další zasedání 
KS JMK. 
 
7. Příprava dotačních titulů na rok 2021 (Ing. R. Novotný) 
Ing. R. Novotný k bodu uvedl, že v roce 2020 bude třeba dojednat další memorandum s JMK. 
Dále již bylo jednáno o dotačních titulech v rámci města Brna. Jednáno ve věci dotace na 
mistrovství ČR v králičím hopu v roce 2021, včetně zapůjčení prostor pro závody a propagaci 
výstavy v Brně. Dále dotace na RABBIT JUMPING MORAVIA Brno 2021 a investiční 
dotace na ozvučení závodů.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK souhlasí s podáním žádostí na město Brno pro rok 2021, včetně neinvestiční 
dotace na RABBITN JUMPING MORAVIA 2021 a investiční dotaci na ozvučení závodů a 
dále na dotaci na Mistrovství ČR v králičím hopu. Odpovídá Ing. D. Malá ve spolupráci s Ing. 
R. Novotným. 
Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo schváleno. 
 
8. Dotace okresům na rok 2020  
D. Malá informovala o připravených materiálech týkajících se podkladů pro vyplacení dotací 
okresům za rok 2020. Připomenula, že dotace na okresy byla z důvodu nutných úspor 
v rozpočtu KS JMK pro rok 2020 snížena na 15.000 Kč a jejich výplata bude podmíněna 
hospodářským výsledkem KS JMK za rok 2020. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o podkladech pro dotace okresům na rok 2020. 
jejich výplata bude podmíněna hospodářským výsledkem KS JMK za rok 2020. 
Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo schváleno. 
 
9. Informace o CV Chovatel 2020  
Bod uvedl Ing. R. Novotný, akce se připravuje, pokud nebude možné výstavu pořádat, 
výstava nebude. K bodu diskutoval Ing. Albrecht – problém s platbou při přihlášce, přičemž 
není jistě, zda výstava bude. Ing. R. Novotný připomněl, že opět je počítáno s podporou KS 
JMK pro okresy na CV Chovatel. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o CV Chovatel 2020. 



Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo schváleno. 
 

10. Hlasování členů Rady KS JMK o pořádání či nepořádání výstavy MORAVIA Brno 
2020 (Ing. J. Albrecht) 

- Ing. R. Novotný uvedl, že se pokračuje v přípravách s tím, že finanční prostředky budou 
čerpány na nutné výdaje a bude čekáno na vyhlášení podmínek Rozpočet je třeba upravit 
s tím, že bude třeba počítat s třetinovými příjmy.  

- Jednáno s brněnským výstavištěm, výstavní hala B bude dělena na sektory a podsektory, u 
E bude jeden sektor a podsektor.  

- Nutný nákup desinfekce, nutná informovanost návštěvníkům – cedule s informacemi MZ, 
vytisknout, zalaminovat a vyvěsit v halách. 

- Veletrhy Brno chtějí zálohovou fakturu, platba je dohodnuta pro letošek až na 26. 11. 
2020, kontrolu návštěvníků v prostoru provádí vystavovatel – tedy KS JMK,  

- podmínky pro výstavu stanovuje KHS v Brně na základě momentální situace.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje pokračování v přípravě výstavy MORAVIA Brno 2020 a závodu 
v králičím hopu RABBIT JUMPING MORAVIA 2020 a ukládá ekonomce KS JMK 
přepracovat finanční rozpočet výstavy MORAVIA na třetinové příjmy, termín do 31. 10. 
2020.  
Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0 Usnesení bylo schváleno 
 
11. Propozice výstavy MORAVIA Brno 2020, včetně expozice okrasného a exotic. 
ptactva (Ing. D. Malá, J. Hon) 
Informace o finálních výstavních podmínkách pro MORAVIA Brno 2020 podala Ing. D. 
Malá. Již jsou zveřejněny na webových stránkách KS JMK v rubrice MORAVIA. Stále ještě 
chybí výstavní podmínky pro expozici okrasného a exotic. ptactva. J. Hon sdělil, že výstavní 
podmínky pro exoty budou stejné jako v loňském roce.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o výstavních podmínkách pro výstavu okrasného a 
exotického ptactva v rámci MORAVIA Brno 2020. Zveřejnění výstavních podmínek zajistí 
na webu Ing. D. Malá. 
Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo schváleno. 
 
Po uzávěrce přihlášek, nejpozději do 22. 11. 2020 je třeba Ing. Albrechtovi sdělit počty 
potřebných klecí na výstavu MORAVIA a domluvit odkud klece přivézt. Zajistí L. 
Reidlinger. 
L. Reidlinger sdělí, kolik klecí a kde je k dispozici. 
 
Z. Lejsek se dotázal, zda je možné objednat střední bodovací klece pro exoty a dále stojany na 
bodovací klece pro exoty, dohodnuto, že je možné objednat bodovací klece pro exoty 
v hodnotě 60. 000 Kč, k tomu se nechají vyrobit Áčka, možnost vyrobení OO ČSCH Vyškov 
a zpětně proplatit KS JMK. 
Návrh na usnesení: Rada KS JMK schvaluje nákup středních bodovacích klecí pro exoty 
v hodnotě 60.000 Kč a proplacení Áček OO ČSCH Vyškov. 
Hlasováno: Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo schváleno. 
 
Oprava koziček – kozička byla odvezena z Rájce př. Kročilem, dotaz na L. Reidlingera, dosud 
není znám výsledek. Protože je nutno zajistit opravu koziček co nejrychleji, opravu zajistí Ing. 
R. Novotný a L. Reidlingerem. Jde o kozičky uložené na oblasti Brno. 
 



V Křenovicích jsou kozičky ke stávajícím klecím již opraveny, výstavní fundus v Křenovicích 
je kompletní. Mimo to došlo k nákupu podlážek pod klece z Vyškova (uloženy v Otnicích a 
budou použity pro expozici exotů).  Faktura vystavena k proplacení.  
 
Úkol do rozpočtu roku 2021 – všechny sekce si připraví požadavky na výstavní fundus. 
 
Dále Ing. R. Novotný seznámil přítomné s dopisem Martina Uhra ze dne 30. 9. 2020. 
Následně byla vedena diskuse o jeho názoru. Je třeba z etických a praktických důvodů 
zachovat soutěž Memoriál Milana Uhra, což bylo jednomyslně podpořeno. Taktéž byla 
vysoce oceněna úloha rodiny Vadlejchových a Vaňkových při tvorbě doprovodného 
programu. Přítomní se shodli, že je nutno tento doprovodný program nadále zachovat a 
rozšiřovat s výše uvedenými tvůrci.   
 
Ing. D. Malá připomněla potřebu řešit v rámci přípravy výstavy MORAVIA níže uvedené 
body: 
- ještěrka a paleťáky zapůjčit od sponzora (dojedná R. Valeš), za to bude v katalogu reklama 
tohoto sponzora, 
seno a sláma pro vystavená zvířata domluvena na minulé schůzi (slámu zajistí Ing. J. 
Albrecht, seno R. Valeš) 
- trhy na MORAVII budou jen v sobotu 5.  12. 2020, výkup ptáků v sobotu od 10 do 12 
hodin, vstupné jako na MORAVII.  
- zajistit malý pohár – kopii, za vrácení putovního pohárů od vítěze minulého ročníku 
Memoriálu M. Uhra. 
 
12.  Různé –  
- připomenutí termínu pro podání přihlášek na pořádání dalšího ročníku JUVENES 
MORAVIA 2021, termín do 30. 11. 2020, podání přihlášek na mail: cschksjmk@seznam.cz. 
 
- Ing. R. Novotný podal informaci o přípravě volby nového týmu ÚKPMCH, za KS JMK je 
navržen Patrik Kmenta, možnost získání dotačních titulů i pro nižší složky Svazu. 
 
- Ustanovení nové sekce králičího hopu –  
Vzhledem k velmi důležité úloze jak závodů, tak předváděcích akcí králičího hopu, je více 
než nutností ustanovení nové krajské „sekce“ – Králičího hopu.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje ustanovení sekce králičího hopu v rámci KS JMK, každý okres má 
již svoje zástupce, návrh na ustanovení předsedy sekce králičího klubu – návrh Kateřina 
Baštová.  
Hlasováno: Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo schváleno. 
 
Závěrem se předseda obrátil na statutárního zástupce OO ČSCH Břeclav ohledně změny 
jejich zástupce v krajské sekci MCH. Př. Judas by přešel do sekce králičího hopu a do krajské 
komise za okres Břeclav by se zástupcem stala př. Poláková. 
 
13. Usnesení a závěr – přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. Další schůze 
Rady a Výboru KS JMK bude 22. 11. 2020 v 10,00 hodin v Břeclavi, přesné místo bude 
upřesněno. 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
Zápis ověřili: Ing. R. Novotný……………….      



Ing. Josef Albrecht  …………………………                               Ing. Radek Novotný 
                                                                                               předseda ČSCH, KS JMK 


